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Brf Sunnans styrelse

Ordförande 
Anders Gerebäck, 231

Vice ordförande 
Chris Danasten, 131

Sekreterare 
Anette Söderlind, 195

Ekonomiansvarig 
Anette Söderlind

Ordinarie ledamöter 
Magnus Jansson, 115 
Magnus Wendelius, 121 
Fredrick Löf, 187

Suppleanter 
Björn Holck-Clausen, 217 
Pia Gustavsson, 159

HSB-representant 
Henric Liljegard

HSB-förvaltare 
Caroline Westerdahl

Valberedning 
Charlotte Möller, 233 
Julia Widén, 117

Revisor 
William Vuong, 181

Revisorssuppleant 
Agneta Karlsson, 227

Ansvariga 

Fastighet 
Lukas Östberg, 113

Lokal 
Ann-Marie Jansson, 115

Lokalutlåning 
Lisa Östberg, 113  
Skicka sms till 070-275 47 20  
när du vill låna lokalen.

Miljö och soprum 
Truls Nord, 129

Trädgård 
Maria Härås, 209

Parkering 
Henrik Liman, 185

Webredaktör 
Peter Malmquist, 147 

Träd 
Pia Gustavsson, 159

Snöröjning, facebook 
Magnus Jansson, 115 

Frågor?

Kontakta styrelsen på  
brfsunnan@hotmail.com

Felanmälan till HSB

010-442 11 00 eller logga in på mitt HSB

Fika på Folkan i sommar
I Orminge centrum ligger Boo Folkets hus. Passa på att titta in och 

bekanta er med huset i sommar. Med stöd av Nacka kommun driver ung-
domar kafé i tre veckor under tiden 16 juni till 4 juli.

Sunnans hemsida:  
www.hsb.se/stockholm/sunnan



Eftersom vi fortfarande slänger 
textilier i grovsoporna så tar vi 
informationen en gång till: Från 
och med 1 januari 2025 ska texti-
lier sorteras ut från annat avfall. 
Det är alltså inte längre tillåtet 
att slänga textilier som brännbara 
sopor eller grovsopor. Textilavfall 
omfattar kläder, hemtextilier och 
inredningstextiler, som till exempel 
tröjor, gardiner, handdukar och 
väskor.

Nacka kommun hämtar inte textilier 
och därför kommer det inte finnas ett 
kärl för textilier i vårt soprum.  Texti

lier kan lämnas i insamlingsbehållare 
eller på kretsloppscentral. 

Så här gör du:
� Återbrukbar textil lämnas in på 

second handbutik för återanvändning.

� Trasiga textilier läggs i insam
lings behållare för kläder som finns på 
återvinningsstationerna eller krets
loppcentral.  

� Närmsta återvinningsstation 
är Mensättravägen/Värmdövägen, 
Skarpövägen 1 och Skarpövägen 25–27.

� OBS! Textilavfallet ska vara torrt 
och fritt från kontaminering, exem
pelvis målarfärg eller skadedjur. Blöt 
eller kontaminerad textil lämnas som 
brännbart avfall direkt på kretslopp
centralen

PÅMINNELSE om textilåtervinning

Läs mer på Nacka kommuns hemsida 
https://www.nacka.se/nackavattenavfall/avfall/minska-avfallet/aterbruk/klader-och-textil/

Årsstämman
Drygt 30 medlemmar, varav 28 röst

berättigade, hade samlats till Sunnans 
stämma den 20 maj. Några ställde 
frågor om årsredovisningen och fick 
klargörande svar. Styrelsen beviljades 
ansvarsfrihet. Stämman beslöt anta 
HSB:s nya normalstadgar. Beslutet ska 
bekräftas på en extrastämma i höst. 
Fyra nya styrelsemedlemmar valdes, 
Anders Gerebäck, Christopher Danas-
ten, Anette Söderlind och Fredrick 
Löf. Ny valberedning valdes, Charlotte 
Möller och Julia Widén. Till ny revisor 
valdes William Vuong.

De nya reglerna 
för parkering från 
1 maj 2025 

verkar fungera bra. Aimo Park sköter 
besöksparkering, uppfart och vänd
plan.

Hemtjänst har separata tillstånd.
Bra att gäster och hantverkare kan 

stå tre timmar på besöksparkeringen 
gratis. De behöver bara registrera sig 
i Aimos app. Sen kostar det 10 kronor 
per timme och max 60 för ett dygn.

En och annan står på vändplanen 
lite väl länge för att räknas som i och 
urlastning. De riskerar kontrollavgift 
till Aimo Park. Men överlag fungerar 
det bra.

behöver förstärkning. Det krävs en 
hel del arbete för att ha det fint på 
gårdarna och det blir roligare när flera 
hjälps åt. Insatsen behöver inte vara så 
stor om vi är många som tar ansvar för 
en liten del. Trädgårdsgruppen träffas 
onsdagar, ojämna veckor, kl. 18.00. 
Välkomna att ta kontakt med träd
gårdsgruppen eller styrelsen.

Häckar
mot gångvägen får inte växa fritt. De 

ska ansas på både bredden och höjden. 
Behöver du hjälp med arbetet, kontak
ta trädgårdsgruppen eller styrelsen. 

Regeln är att häcken får inkräkta 
högst tio centimeter på gångvägen. 
Det är en pytteliten bit. Häcken får 
inte vara högre än 150 centimeter. 

Soprum
Varsågodochtahyllan är uppskat

tad. Det är många skänkta saker som 
kommer till användning. Men en del 
saker blir kvar – länge. Du som har 
ställt dit saker som inte hämtas bör ta 
ansvar för att rensa bort dem – an
tingen slänga eller skänka till någon 
organisation som t ex Röda Korset, 
Stadsmissionen eller Myrorna. 

Seniorträffarna 
fortsätter…

Vi träffas på tisdagar kl 11 varannan 
vecka  i gemensamhetslokalen. Jag 
bjuder på kaffe och var och tar med sig 
fikabröd.

Ojämna veckor. Nästa gång är 17 
juni. /Anders Gerebäck i 231.

Kom med i trädgårdsgruppen!



Vårens städ- 
och målardagar

Våra gemensamma arbetsdagar sam
lar numera många medlemmar. Vi får 
mycket uträttat och det är bra för vår 
gemensamma ekonomi. Kul att träffa 
grannar och lära känna varandra när 
vi jobbar, äter korv och fikar.

Det här med barn i föreningen ver
kar ha betydelse för uppslutningen. 
Jag, Ingrid Lilja, flyttade till Sunnan 
juni 1979 med två små tjejer, fem och 
sju år gamla och vi var många i unge
fär samma ålder med småbarn som 
flyttade in. Full rulle på städdagarna, 
inte minst på ungarna! 

Sen var det ett antal år då första 
kullen flyttat hemifrån och nya med
lemmar flyttade från villan som blivit 
för stor. Tystare och tristare i Sunnan.

Nu är det full rulle igen, många 
ungar och mycket liv och stoj. Blandat 
är bäst. Stör man sig på tjoande barn 
kanske man ska fundera på om man 
valt fel boende.



Sommartider...
Var försiktig när du grillar. Använd 

helst elgaffel så att det inte luktar som 
en startbana på Arlanda när du ska 
få fyr på grillen. Se till att ha vatten i 
närheten.

Om du reser bort i sommar, stäng av 
vattnet till disk och tvättmaskin.

Facebookgrupp
Det har kommit förslag på att skapa 

en facebookgrupp för brf Sunnan 
där medlemmar kan lämna förslag 
på olika aktiviteter som till exempel 
loppis eller att man kan låna ut sin 
parkeringsplats när man är bortrest. 
Styrelsen kommer inte att ordna detta 
men om någon vill hålla i en sådan 
grupp  är initiativet välkommet.

Vattenläckor
Vi har haft vattenläckor på både G 

och Hgården. I undercentralen följs 
förbrukningen av vatten i Sunnan re
gelbundet.  Sedan en tid har vattenför
brukningen varit onormalt hög och i 
våras tog styrelsen hit ett företag som 
gjorde mätningar. På Ggården, utan

för 135:an fann man att en läcka måste 
finnas under uteförrådet. Det var ett 
brustet rör. Förrådet har plockats ned 
och röret är utbytt. Även på Hgården, 
utanför 221:an, fann man indikationer 
på en läcka. 

Efter att ha avlägsnat trätrall visade 
det sig att läckans ursprung fanns 
under  223:ans trätrall. Vattenledning
arna lagades den 13 juni. Vattenför

brukningen kontrolleras under helgen 
1415 juni. Nya mätningar är inbokade 
för att kolla om det finns tecken på 
fortsatt läckage. Därefter börjar åter
ställningen. Jord  och stenhögarna på 
vändplanen är uppgrävda massor som 
ska tillbaka när arbetet är klart. Efter 
midsommar kommer snickeriarbetet 
igång. 


